
HOFEX Online Pre-registration is Now Open!

HOFEX買家網上預先登記現已開放！

Get ready for the grand return of HOFEX and ProWine Hong Kong @ HOFEX from 14 to

16 May 2025 at HKCEC, creating even more trade opportunities to the industry.

HOFEX將於2025年5月14日至16日在香港會議展覽中心（HKCEC）盛大回歸！我們將與國際

葡萄酒與烈酒貿易展覽會@HOFEX（ProWine Hong Kong @ HOFEX）同場舉行，為業界帶

來更多貿易機會。

Why Register as a Buyer?

為什麼要登記成為買家？

As a buyer at HOFEX and ProWine Hong Kong @ HOFEX, you will unlock a world of

opportunities:

作為HOFEX及ProWine Hong Kong @ HOFEX的買家，您將開啟無限商機 ：

• Gain Exclusive Access: Stay ahead of the curve with the latest market insights

and trends that empower you to make informed purchasing decisions.

專屬的市場洞察 ：掌握最新市場信息和趨勢，助您做出明智的採購決策。

• Discover Innovative Products: Explore an extensive range of cutting-edge

products and services that will help you stand out in a competitive market.

探索創新產品：發掘一系列前沿產品和服務，助您在競爭激烈的市場中脫穎而出。

• Network with Industry Leaders: Connect with top-tier suppliers and fellow

professionals from around the globe to foster valuable business relationships.

與行業領袖建立聯繫：與全球頂尖供應商及同業專業人士建立寶貴的商業聯絡。

• Participate in Professional Forums and Masterclasses: Engage with

industry experts and expand your knowledge through interactive discussions

and hands-on learning experiences.

參加專業論壇及大師班：與行業專家互動，通過互動討論和實踐學習體驗擴展您的

業界知識。

Explore Our Extensive Sectors

探索我們的展區

Bakery &

Confectionery

烘焙及甜點

Food & Drinks

食品及飲料

Food Packaging

食品包裝

Hospitality

Technology

酒店服務及科技

Kitchen Equipment &

Catering Supplies

廚房設備及餐飲供應

National Pavilions

國家參展團

Specialty Coffee &

Tea

精品咖啡及茶

Tableware &

Hospitality Supplies

餐飲擺設及款待供應

ProWine Hong Kong

@ HOFEX

國際葡萄酒與烈酒貿易展

覽會@HOFEX

REGISTER NOW to reserve your visitor badge and embark on your journey to elevate

your business!

立即登記參觀，並展開提升您業務的旅程！

Organiser: Informa Markets

17/F, China Resources Building, 26

Harbour Road, Wanchai, Hong

Kong

+852 3709 4981

visit@hofex.com
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HOFEX.HK

HOFEXHK
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